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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych  
– podkomisji stałej do spraw rozwoju i promocji Ochot-
niczych Straży Pożarnych (nr 1)
18 maja 2021 r.
Podkomisja stała do spraw rozwoju i promocji Ochotniczych Straży Pożarnych, 
obradująca pod przewodnictwem posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), 
przewodniczącego Komisji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat i Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Na postawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu, po zasięgnięciu opinii przewodniczącego 
Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych, informuję, że pani marszałek Sejmu Elż-
bieta Witek zwołała posiedzenie podkomisji stałej do spraw rozwoju i promocji Ochot-
niczych Straży Pożarnych na dzień 18 maja na godz. 15.20. Uprzejmie  informuję,  iż 
posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej, 
umożliwiających porozumiewanie się na odległość, a przedmiotem tego posiedzenia jest 
wybór prezydium podkomisji.
Bardzo proszę o sprawdzenie kworum, a więc naciśnięcie dowolnego przycisku przez 

osoby siedzące zarówno na sali, jak i przed tabletami poza salą komisyjną, tak abyśmy 
mogli stwierdzić, czy podkomisja jest władna do podejmowania decyzji i wyboru składu 
prezydium.
Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. Głosowało 7 posłów – stwierdzam, 

że podkomisja posiada kworum, a więc może podejmować decyzje w zakresie wyboru 
składu osobowego prezydium.
Szanowni państwo, ustaliliśmy wstępnie, że tutaj będzie 3 wiceprzewodniczących. 

Jest duże zainteresowanie tą podkomisją, w związku z tym, jeśli państwo pozwolicie, 
wykorzystując swoje uprawnienia przewodniczącego, powiem, że po uzgodnieniach pre-
zydium Komisji propozycje są następujące: otóż ta podkomisja według ustaleń przypada 
PiS, natomiast wiceprzewodniczącymi byłyby osoby z ugrupowań opozycyjnych. Jeśli 
państwo pozwolicie, najpierw podałbym nazwisko przewodniczącego i albo będzie głoso-
wanie, albo akceptacja. Propozycja jest następująca, by przewodniczącym był pan poseł 
Hreniak z PiS, a wiceprzewodniczącymi pani Małgorzata Pępek, pan Rafał Adamczyk 
z Lewicy, pani Małgorzata Pępek z Koalicji Obywatelskiej i pani Urszula Nowogórska 
z Polskiego Stronnictwa Ludowego – Koalicji Polskiej. Czy jest zgoda na taki skład pre-
zydium? Czy jest zgoda na to, aby przewodniczącym podkomisji był pan Paweł Hreniak? 
Jeśli nie usłyszę głosu sprzeciwu, stwierdzę, że podkomisja zaakceptowała wybór pana 
posła Hreniaka na przewodniczącego.
Czy  jest  zgoda na wybór na wiceprzewodniczących  pani Małgorzaty Pępek,  pana 

Rafała Adamczyka i pani Urszuli Nowogórskiej? Nie słyszę sprzeciwu, więc mogę powie-
dzieć, że przez aklamację podkomisja wybrała prezydium podkomisji do spraw rozwoju 
i promocji Ochotniczych Straży Pożarnych. Myślę, że przed podkomisją dość duża praca. 
Patrząc na projekt, który się niedługo pojawi i który wzbudza niesamowicie dużo emocji 
– niektórzy mówią o pozbawieniu straży mundurów – myślę, że musicie państwo zadbać 
o to, żeby straż te mundury nosiła.
Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad, zamykam posiedzenie podkomisji.


